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Z Á P I S 
 

o průběhu schůze představenstva Společenství vlastníků RYBÁRNA Most konané dne  

20.9.2017 v zasedací místnosti  v bytovém domě č.p. 3067-3079, tř. Budovatelů v Mostě.. 

 

Přítomni  … p. Kramperová, p. Liška, p. Böhm, p.Zima 

    

 

 Schůzi představenstva zahájil v 16,00 hod. pan Bohm– předseda  představenstva, který 

dále schůzi vedl. Přivítal všechny přítomné a seznámil je s programem schůze: 

 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení 

3. Projednávání financí  

4. Oprava stupaček 

5. Kontejner + popelnice 

6. Ostatní 

7. Usnesení a závěr 

 

 

Finance  

- Projednávalo dlužné na nájmu za rok 2017, který dosud činní cca 100.000,-Kč Jde o některé 
byty, které byly prodány a jejich nový majitel byl vyzván k úhrad dluhu.Dlužník je vždy vyzván 
doporučenou poštou. 

- Závěrem jsme se shodli, že tento dluh není tak veliký na to kolik máme bytových jednotek. 

- Dále budou vyzváni nájemníci, kteří posílají ještě dosud platby na účet Raiffeisen  Banky, aby 
změnili číslo účtu, protože tento účet bude zrušen a používán účet jen u ČSOB. 

 
Oprava stupaček 

- v letošním roce, byla zahájena kompletní rekonstrukce TUV,SV, plynu a odpadů. Momentálně 
je naplánovaná oprava v č.p. 3077,3072,3071  
 

 
Chodníky 

- Již byla zpracována projektová dokumentace, a teď čekáme na vyjádření Mm Mostu na 
spolupodílení se při opravách. 

 
Ostatní  

- Na přelomu listopad/prosinec bude zajištěn kontejner 

- Chtěli bychom od města provést výměnu kontejneru, nejlépe zemních 

- Dále byl podán návrh, pro lepší komunikaci s majiteli bytu o dodání e- mailové adresy, kde by 
Vám chodili veškeré informace atd.  

- Další plánovaná schůze listopad 2018 
 

 
      Závěrem pan Bohm poděkoval, jelikož byly všechny body projednány, byla 18.30 členská schůze 
ukončena. 

 
Zapsala : Šárka Kramperová 


